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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

"Mennyi közpénzbe kerül a késedelem?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez. A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Liszt Ferenc Zeneművészeti Egyetem csaknem 11 millárdot nyert el a műemléképület és a
konzervatórium részbeni rekonstrukciójára, a Wesselényi utcai új épület kialakítására .

A konzervatóium rossz állapotú épületének rekonstrukcióját kivették a projektb ő l, helyette az
egyetem hangszerparkját újítják meg . Az egyetem rekonstrukciója pedig jó ideje késik .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mikorra volt eredetileg a szerz ődésben kitűzve a Wesselényi utcai épületben folyó munka
kezdete, illetve befejezése? Hol tart ez a munka, és mennyibe kerül a késedelem ?

Mikorra volt a szerződésben kitűzve a Zeneakadémia épülete teljes rekonstrukciójána k
kezdete és befejezésének határideje, és mibe kerül a késedelem? Tartható-e a m űemléki épület
felújítására a szerződésben kitűzött határidő?

Ön írásbeli kérdésre azt válaszolta, hogy közbeszerzést írtak ki bérelhető épületre – miután a
Wesselényi utcai nem készült el -, ahová az egyetem átmenetileg kiköltözik, és a bérleti díjra
Ön a tervezetten felül 50 milliót különített el . Ki bonyolította/bonyolítja a közbeszerzést, és ha
az OKFON Közbeszerzési és Szolgáltatási Zrt . közreműködésével történt/történik ez, akko r
mi ennek a közreműködésnek a költsége? Lezajlott-e a közbeszerzés? Van-e nyertes pályázó ,
és ha igen, ki, mekkora bérleti díjért hol és mikortól bocsátja rendelkezésre a helyiségeit ?
Miért volt szükség további ötvenmillió elkülönítésére ?

A projekt lebonyolítását vezető Lehoczki Zsuzsanna azonos-e annak a konzorciumnak a
vezetőjével, amely 2003-ban elnyerte az európai regionális fejlesztési alaphoz benyújtand ó
pea-projektek kidolgozására kiírt kormányzati tanácsadói pályázatot?

Kérdés



A projekt műszaki vezető főmérnöke a villamosmérnöknek tanult Lakatos Gergely. Ön szerint
mennyiben alkalmas többek közt egy m űemléki épület felújításának műszaki irányítására egy
villamosmérnök?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2010 . január 25 .
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Dr. Pósán László
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